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Abstract (en)
[origin: US2017100303A1] A device for sexual stimulation of the human body, the device including a phallus-shaped stimulation body. The thickness
and/or the length of the stimulation body is variable in regions. The stimulation body has a preferably exchangeable stimulation element to permit
the regional variation of the thickness, and the stimulation element is movable in the direction of the longitudinal axis of the stimulation body and/or
in the circumferential direction of the stimulation body. The stimulation element expediently has at least one magnetic holding device, preferably a
permanent magnet, and at least one magnetic carrier for the stimulation element is arranged movably inside the stimulation body.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur sexuellen Stimulation des menschlichen Körpers, die einen phallusartig geformten Stimulationskörper
(2) umfasst. Erfindungsgemäß ist der Stimulationskörper (2) abschnittsweise in seiner Dicke (6) und/oder in seiner Länge veränderbar. In einer
Ausgestaltung der Erfindung weist der Stimulationskörper (2) zur abschnittsweisen Veränderung der Dicke (6) ein, vorzugsweise austauschbares,
Stimulationselement (12) auf und das Stimulationselement (12) ist in Richtung der Längsachse des Stimulationskörpers (2) und/oder in
Umfangsrichtung des Stimulationskörpers (2) bewegbar. Zweckmäßigerweise weist das Stimulationselement (12) mindestens ein magnetisches
Haltemittel (21), vorzugsweise einen Permanentmagneten, auf und ist innerhalb des Stimulationskörpers (2), mindestens ein magnetischer
Mitnehmer (21) für das Stimulationselement (12,23) bewegbar angeordnet.
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